
TONSEN MENIGHET 
MENIGHETSRÅDET (MR) 26.02.25 
 
Til stede: Chris Ahrendt Haugen, Anders Løland, Øyvind Holte, Jon Petter Hagen, Lars kr. Gjone, 
                    Gunnar Elgvin (2.vara), Ketil Weie (4.vara) 
                    Gry G. Fredum (referent) 
Forfall:     Liv Lande, Torstein Winger, Erica Maria Braaten (permisjon), Arne Østreng (3.vara) 
 
MR 01/02/2025 
Godkjenning av innkalling og dagsorden, samt spørsmål om habilitet. 
Til dagsorden: MR 06/02/2025, pkt. 8 – Ungdomstinget 4.-6.april. 

- Godkjent. 
 
MR 02/02/2025 
Referat fra MR-møte 29.01.25 

- Godkjent. 
 

MR 03/02/2025 
Referatsaker 

1) AU-møte 12.02.25 
Tas til orientering – vi kommer tilbake til flere av sakene på de neste møtene. 

2) FR-møte 13.02.25 
Tonsen møtte ikke på dette møtet. 
Hagen orienterte om følgende: Kirkeverge Ketil Haga har sagt opp sin stilling og fratrer 
01.06.25. Videre orienterte han om en svært grundig prosess fra KfiO vedr. fornyelse av 
leiekontrakten Den russisk ortodokse menigheten Hellige Olga har hatt i kapellet på 
Nordre Gravlund. Dette hadde sin bakgrunn i kritiske spørsmål bl.a. fra pressen. Bl.a. har 
man involvert PST. Leieavtalen er fornyet. 

3) Ev. utvalgsmøter 
Vårmarkedet 10.05.25 
Komiteen hadde møte 25.02, - de møter stor velvilje på sine forespørsler, og korpset 
kommer! 

 
MR 04/02/2025 
Årsregnskap 2024 – urevidert 
Det ureviderte regnskapet viser et overskudd i forhold til budsjett på ca. 460.000 – noe som 
selvfølgelig er gledelig. Grunnen til overskuddet er sammensatt – både økte inntekter 
(kirkeofringer til oss selv og andre, Tonsenmessa mv) og lavere utgifter (lønnsutgifter grunnet 
vakante stillinger, div. arrangement utgifter, mat mv). 
Det har kommet spørsmål om bl.a. følgende: 
Arbeidsgiveravgift (AGA): Når arbeidsgiveravgiftsgrunnlaget for en ansatt ikke overstiger kr 80.000 
i året og det samledegrunnlaget ikke overstiger kr 800.000 i året, er det fritak fra AGA. 
Overføring fra fellesråd (FR) til menighetsråd (MR): Driftstilskuddet regnes ut på bakgrunn av 
antall medlemmer og innbyggere i soknet (halve beløpet), videre regnes det ut på bakgrunn av 
antall ansatte (ikke menighetsfinansierte stillinger) og det utgjør den andre halvparten. 
Tilskuddet til konfirmanter regnes ut etter antall konfirmanter året før (520,- pr. hode). For øvrig 
har vi lokalt ingen innvirkning på disse beløpene. 
Kr 50.000 til oppgradering av uteområdene: KfiO gjorde innkjøpene og varene ble levert oss, slik 
at dette er ikke synlig i vårt regnskap. 
Renteinntekter: Når det ses bort fra fondet i Nordea, har vi ca. 1,9 mill på bankkonto, og ca. 
6.000 i renter – det tilsvarer ca. 0,3% - dette er veldig lavt. 
 



(forts. MR 04/02/2025) 
Tonsen ligger inn under konsernavtalen KfiO har med DnB, og Fredum har for noen år tilbake 
gjort en henvendelse til økonomisjef i KfiO vedr. sentral forhandling av renter for de menighetene 
som ligger inn under konsernavtalen – dette har så langt ikke ført til resultater. Fredum tar en ny 
henvendelse til nåværende økonomisjef og ser om det gir resultater. Hvis ikke bør MR/AU ta en 
runde blant aktuelle banker for å se hva man kan oppnå. 
 
Det kan fra MR’s side konkluderes med at økonomien er solid og at vi har midler til å gjøre 
investeringer der det er behov. AU vil i sitt neste møte sette opp en liste over aktuelle 
investeringer som vil bli forelagt MR, som da igjen vil prioritere denne. 
 
MR 05/02/2025 
Økonomisk årsberetning 2024 – til revisor 
Et forslag var sendt ut i sakspapirene, og MR hadde intet å innvende til forslaget. 
MR-leder og daglig leder signerer beretningen, og Fredum sender denne til regnskapsfører. 
Den vil videre innlemmes i menighetens årsmelding. 
 
MR 06/02/2025 
Orienteringssaker 

1) Innsettelse av vikarprest 
Einar Strøm vil bli innsatt 11.05.25 

2) Temakvelden 19.03 
Temakvelden er foreløpig avlyst da både foredragsholder trolig var forhindret, og fordi det 
er et veldig høyt arbeidspress på de ansatte grunnet vakant prestestilling fram til 01.04. 

3) Temakvelder høsten 2025 
(Jf.: MR 05/01/2025, AU 06/02/2025) 
Erling Rimehaug og Øystein Mathisen har sagt ja til hver sin kveld, og det overordnede 
temaet vil være Forsoning. 

4) Tonsenbladet 
(Jf.: MR 04/01/2025, AU 06/06/2024, AU 05/01/2025, AU 05/02/2025) 
Løpeseddel er produsert og brukes nå for å fronte saken hos alle grupper i menigheten. 
Samtidig fortsetter arbeidet med kartlegging, Nettside og facebook må brukes også. 

5) Kirkekaffen sommeren 2025 
(Jf.: AU 09/02/2025, pkt.3) 
Haugen vil begynne arbeidet med å få hjelpere på de nevnte 6 datoene etter påske. 

6) Vikariat for trosopplærer 
(Jf.: MR 06/01/2025, pkt.9, AU 09/02/2025, pkt.5) 
To kandidater er blitt intervjuet i dag, og KfiO v/ Åbyholm innhenter referanser som vil bli 
videresendt Haugen, Fredum og fagforeningen, hvorpå det blir et teamsmøte i saken. 
Trolig vil tilbud gå ut i uke 10. 

7) Biskopen besøker Groruddalen prosti 3.-5.12.25 
(Jf.: AU 08/02/2025) 
Det vil være et fellesmøte for prostiets menighetsråd under dette besøket. Trolig må 
dette bli 03.12, da det er FR-møte 04.12. Når nærmere beskjed foreligger videresendes 
denne umiddelbart. 

8) Bispedømmes ungdomsting 04.-06.04 
Kateketen m.fl. vil finne to ungdommer fra oss som kan være med. 

 
26.02.25 
 
Gry G. Fredum 
 



 
 


